
Raadadviescommissie Bestuur
(14590\.....)

BESLUITENLIJST

Datum : woensdag 31 oktober 2012
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer J.G. van Maanen (commissievoorzitter), de heer C. Nijhoff (raadslid 
  GBN), de heer A.P.M. Veeken (raadslid GBN), de heer H.J. Verseijl (raadslid 
  CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), mevrouw W.H. Hooijer – 
  Horstman (burgercommissielid VVD), de heer H. Mulder (raadslid SGP), de 
  heer D. Nijhoff (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid 
  PvdA), de heer H. de Jong (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers 
  (raadslid LB), de heer G.C. Ton (burgercommissielid LB), de heer F.C.M. van 
  het Hoofd (raadslid CDN), de heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk 
  raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer A.J. van Hedel 
  (burgemeester) en de heer drs. J. Krook (wethouder).

Afwezig : de heer J.H.F. Gelens (burgercommissielid CDA).

Nr. Omschrijving agendapunt
1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De heren 
Nijhoff (SGP) en Ton (LB) komen iets later en de heer Gelens (CDA) heeft geen 
mededeling over diens afwezigheid gedaan.

2. Spreekrecht burgers
In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda
De heer Nijhoff (GBN) verzoekt om een bespreekstuk aan de agenda te mogen 
toevoegen, te weten het verstrekte draaiboek Burgeravonden vanuit het Presidium.
De voorzitter antwoordt dat dit als agendapunt 8 zal worden opgenomen en dat de 
bestaande agendapunten 8 en 9 doornummeren naar 9 en 10. 
De agenda is gewijzigd vastgesteld.

4. Presentaties
4.1 Ieder-1-gelijk: mevrouw G. Plaggenborg (directeur) geeft een toelichting op het 

rapport “Discriminatieklimaat 2012” en dan toegespitst op de gemeente Neerijnen

4.2 De heer I. van Hemert, brandweercommandant GNL, geeft een toelichtende 
presentatie op de Regionalisering van de brandweer cluster GNL per 01-01-2013

5. Besluitenlijst van de vergadering van 11 september 2012 
(inclusief de Lijst toezeggingen)
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De heer Nijhoff (GBN) vraagt of naar aanleiding van het vermelde op bladzijde 4: 
“ingekomen stuk van de Inspectie Leefomgeving en Transport m.b.t. het 
gemeentelijke toezicht op de brandveiligheid van zorginstellingen” er al iets is 
gedaan.
Burgemeester Van Hedel antwoordt dat er al antwoord is gegeven en vraagt de 
heer Van Hemert om dat toe te lichten.
De heer Van Hemert (brandweercommandant) meldt dat het hier een 
uitvoeringszaak betreft, waarop door de brandweer wel inspectie is verricht maar 
dat niet administratief was meegenomen naar de Inspectie toe. Hier is intern 
aandacht aan besteed dat ook de inspecties van de brandweer in het vervolg 
meegenomen gaan worden in de administratieve verantwoording.
Toezegging burgemeester Van Hedel: zegt dit per email aan de raad- en 
commissieleden te zullen bevestigen.
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

6.1 Lijst ingekomen stukken
Advie
s

De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Bestuur als  
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Mededelingen
- portefeuillehouders
- programmaraden Regio Rivierenland/Algemeen Bestuur
- commissieleden

Er is in deze vergadering geen mededeling gedaan.

7. Stukken ter advisering
7.1 Voorstel tot instemming met de Regionalisering van de brandweer GNL per 1 

januari 2013 (2012-08-10183)
Advie
s

Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.2 Voorstel tot vaststelling van de Najaarsnota 2012 gemeente Neerijnen
(2012-08-15605)
De heer Van Tellingen (VT) zegt bij de technische avond ter voorbereiding op de 
begroting al te hebben gevraagd, of hij een analyse verstrekt kan krijgen over de 
afgelopen 5 jaar m.b.t. de verschillen tussen de verwachte negatieve eindresultaten 
bij de najaarsnota en de uiteindelijk positievere resultaten bij de jaarrekening.
Wethouder Krook meldt dat juist deze analyse, samen met de teammanager PCF 
door hem is opgemaakt. Die analyse laat zien dat er nogal wat lucht zit in de 
begroting en dat dit een jaarlijks terugkerende constatering is. Wij zullen ernaar 
moeten streven om die lucht uit de begroting te halen door nauwkeuriger te 
begroten, mede op basis van meerjaren resultaten overzicht.
Toezegging wethouder Krook: hij zal samen met de teammanager PCF nog eens 
naar de cijfers van de analyse kijken en daarna bepalen of ze aan de raad- en 
commissieleden verstrekt kunnen worden.

Advie
s

Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.3 Voorstel tot benoeming plaatsvervangende leden in de raadadviescommissies 
Bestuur en Ruimte 2012-2014 (2012-08-05664)

Advie
s

Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
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7.4 Voorstel tot instemming met de aanwijzing van een lid en een plaatsvervangend lid 
Algemeen Bestuur van de Gemeenschappelijke Regeling Omgevingsdienst 
Rivierenland (2012-08-05263)

Advie
s

Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

8. Bespreekstukken
8.1 (draaiboek) Burgeravonden (2012-08-…..)

De heer Nijhoff (GBN) brengt het ter sprake, omdat hij had begrepen dat dit ter 
bespreking terug zou komen. Het draaiboek is uitgedeeld in het Presidium aan de 
fractievoorzitters met het verzoek om dit binnen de eigen fractie te bespreken. Zijn 
fractie heeft geen probleem met het voorgestelde draaiboek, alleen maakt zij één 
opmerking: bij de start van de burgeravond wordt als suggestie gedaan om het te 
hebben over samenwerking van de gemeente. Dit onderwerp is voor de fractieleden 
nog niet eens duidelijk, daarom vraagt hij zich af of dit het wel zo geschikt is om 
daar in te brengen. Ook is in de aangenomen Motie gevraagd bij punt 3, om de 
burgers zelf de mogelijkheid te bieden ideeën in te brengen. Hij vraagt om daaraan 
ook uitvoering te geven. Verder kan zijn fractie met de opzet instemmen. 
De heer Van Lith (VVD) zegt dat hij over het eerste concept voor de 
burgeravonden niet zo enthousiast was, omdat die veel te vol gepropt zat met vele 
avonden in een paar maanden. De nu voorliggende opzet van een dorpsschouw en 
het daarbij betrekken van de raadsleden spreekt hem erg aan.
De heer Nijhoff (GBN) geeft nog een kleine aanvulling. Hij merkt op dat 12 en 20 
november 2012 al vrij snel aan de orde is en dat de volgende avonden gepland 
staan vanaf 15 april 2013. Hij verzoekt om de nog te plannen dorpen uit het 
draaiboek ergens tussen november 2012 en april 2013 op te nemen.
De heer Van Tellingen (VT) kan zich ook in het voorgestelde vinden. Het begint 
al in de middag en loopt door in de avond. Wel wenst hij te pleiten voor een 
flexibele aanpak, mocht gaandeweg blijken dat de formule niet zo succesvol is dan 
vooraf gedacht, dan moet de flexibiliteit aanwezig zijn om dat tijdig aan te passen 
aan de wensen.
De heer Beukers (LB) zegt aan de heer Krook beloofd te hebben om bij alle 
burgeravonden aanwezig te zullen zijn, maar 20 november schikt niet zo in zijn 
agenda. Hij verzoekt om die datum een weekje op te kunnen schuiven.
Wethouder Krook zal de heer Beukers die avond verexcuseren.
De heer Mulder (SGP) wenst ervoor te pleiten om ook de dorpsraden/-tafels erbij 
te betrekken. Recent is in Haaften een bewonersavond gehouden, waarbij ook de 
gemeente, het waterschap en andere organisaties waren betrokken. Wij zaten in de 
raadzaal op dat moment en konden dus onze betrokkenheid die avond niet tonen. 
Hij neemt aan dat er wel aan verslaglegging is gedaan en verzoekt over dat verslag 
van die avond te mogen beschikken, zodat de raad- en commissieleden kennis 
kunnen nemen van de inhoud en de bevindingen van die avond.
Toezegging burgemeester Van Hedel: hij was zelf die avond ook verhinderd om 
aanwezig te zijn. Maar gaat navraag doen of er die avond aan verslaglegging is 
gedaan. Zo ja, dan zal hij verzoeken om die verslaglegging ook aan de raad- en 
commissieleden te doen toekomen.
De heer Veeken (GBN) heeft in de opzet gelezen dat het de bedoeling is dat er een 
rondgang per fiets wordt gemaakt door alle kernen. Worden er dan huurfietsen 
verzorgd?
Burgemeester Van Hedel merkt op dat een flexibele aanpak van deze 
burgeravonden vanzelfsprekend is. De data die nog genoemd worden in dit 
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draaiboek liggen al vast vanuit het vorige collegevoorstel, waarbij opgemerkt dat 
12 en 20 november kort dag is en die data ook niet als vast gegeven moeten worden 
beschouwd. Vanaf april wordt het al weer langer licht. Hierdoor kunnen we meer 
zien tijdens de fietsrondrit. Daarom pleit hij er niet voor om nog extra data te 
plannen vóór april, maar liever daarna. De dorpstafels erbij betrekken, daar is in de 
opzet aan gedacht. Ik neem graag uw suggesties mee naar het college voor een 
goede voorbereiding van de burgeravonden.
De voorzitter rekent erop dat we binnenkort een nieuw datumoverzicht van het 
college kunnen verwachten voor het houden van de burgeravonden.

9. Rondvraag
De heer Van Lith (VVD) maakt een opmerking over de hitte van de verwarming 
van vanavond, een bezuiniging misschien? 

Mevrouw Hooijer - Horstman (VVD) wenst de vrijwilligers van de brandweer te 
complimenteren en te feliciteren met de behaalde 1e prijs bij de 
brandweerwedstrijden van afgelopen weekend in Varik.
Burgemeester Van Hedel zegt de felicitaties te zullen overbrengen aan Neerijnen 
West, dat de 1e prijs heeft gewonnen en de complimenten aan Neerijnen Oost voor 
de geslaagde opzet van deze gehouden brandweerwedstrijden.

10. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur
d.d. 28 november 2012

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen J.G. van Maanen
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